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Zápis z jednání krajské rady dne 3. 1. 2022
místo konání: online čas konání: 18:00–20:00

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat):

Dagmar  Brabcová  –  Dáša  (předsedkyně),  Petr  Brabec  –  Juan  (místopředseda),  Vít Henych  –  Bobr
(místopředseda),  Jan Petera – Slimák (Praha 2, přítomen online), František Topinka (Praha 3), Radim
Bureš (Praha 4), Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 5), Judita Hačecká – Judit (Praha 8), Martin Philipp –
Eddie (Praha 9), Jakub Hladík – Arny (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD, přítomen online)

hosté: Daniel  Miškovský  –  Bublina,  Rostislav  Pluhař  –  Čaj  (středisko  Trilobit),  Filip  Černý  –  Bobeš
(středisko Blaník)

program: schválen dle zaslaného návrhu

předsedající: Dagmar Brabcová - Dáša zapisující: Anežka Henychová

termín příští rady: 7. 2. 2022
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Úkoly:

[3] Opravy dotv2 vytisknout, podepsat ve dvou kopiích a dodat do přihrádky PRJ v kanceláři ústředí, až
budou za daný okres všechny.

1. Připomínky k zápisu, úkoly 

nejsou

2. Betlémské světlo

Tentokrát byly dvě jednovozové tramvaje. Opět to Dopravní podnik řešil týden předem a chtěli vizuál
během dvou hodin. Nemohli jet lidé, ale alespoň se letos mohl svézt celý tým. I když to bylo brzy, byl o
to zájem a rozdaly se všechny materiály (kalendáře, svíčky,…). Na ten samý den vycházelo výročí úmrtí
Václava Havla, tak se o tramvaj média nezajímala. 

Na předávání světla primátorovi se dostavil primátor osobně.

Lazebník pochválil Betlémské světlo, že bylo příjemné.
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3. Dotace MŠMT

Nyní jsme vybrali všechny potřebné formuláře. Bylo to relativně dobré. Podle kontrol v prvním kole, kdy
se to nahrává do formuláře na grantypraha.skauting.cz. Toto je pomoc pro jednotky i nás jak kraj, než to
dostaneme papírově v tom, že dokážeme odladit  chyby.  Juanovi  přišla tabulka s žádostí  o opravy z
ústředí. Juan pošle jednotkám, co mají opravit a zároveň pošle v kopii okresákům ke shlédnutí. Tabulka s
celkovým soupisem chyb je  na Disku PRJ.  Juan ještě bude ohledně některých oprav komunikovat  s
ústředím, aby zjistil, proč jsou potřeba.

Podle Slimáka je problém je v tom, že ten náš sběrný systém nefunguje, ale o tom jsme se již bavili.

Opravy dotv2 vytisknout,  podepsat ve dvou kopiích a dodat do přihrádky PRJ v kanceláři ústředí, až
budou za daný okres všechny.

Na ústředí řešili také dotace na akce, jejichž odhad se během roku hlásil 2x. Byl problém, že dotace na
akce byly větší, než to bylo původně hlášeno. Podle směrnice ústředí to máme ale formálně správně, i
když jim to dělá problémy. Slimák – vždycky to bylo tak, že se to má dodržet co nejpřesněji a když
někdo něco nenahlásil, byl to jeho problém. Nerozumí tomu, jak někdo může vyúčtovat 40000 Kč, když
nahlásil 20000 Kč. 

Juan toto už nejméně půl roku řeší s ústředím. Snad se tento systém do budoucna změní.

4. Schválení rozpočtu 2022

Rozpočet byl podrobně probrán už minule. K úpravám mezitím nedošlo (kromě toho, že byl sladěn s
barvou roku Veri Peri).

Usnesení 2022-1:

Krajská rada schvaluje předložený rozpočet pro rok 2022.
Návrh byl přijat. Pro: 9, Hlasovalo: 9 

5. Zimní přechod Brd 2022

Zatím počítáme s  tím,  že  Zimní  přechod Brd  bude.  Občerstvení  je  domluveno s  Athabaskou.  Dnes
pošleme žádost o posílení vlaku v 8:55 z Hlavního nádraží směrem na Dobříš. Středisko Trilobit nabízelo
aktivity, ale musí to nejdříve zvážit. Dnem pořádání Brd končí keška, která tam je.

Příští ročník Brd bude buď 21. nebo 28. ledna 2023, okresy se mohou zeptat nižších jednotek.

6. Předběžný projekt Fonticulu Maděra

Usnesení 2022-2:

Krajská rada schvaluje předložený projekt Fonticulu Maděra a jmenuje Tomáše Vlasáka (Dusíka) 
vedoucím kurzu, Lucii Bohuslavovou (Vlnku) zástupkyní vedoucího kurzu a Kryštofa Davídka 
(Čika) hospodářem kurzu.
Návrh byl přijat. Pro: 9, Hlasovalo: 9 

7. Synchronizace termínů sněmů

Většina z toho, co se k Dáše dostalo by byla proti synchronizaci termínů. Praze 5 je to jedno, možná by
to spíš sladili. Na Praze 6 se na to střediska moc netvářila, okresu to nevadí. Slimák – pravděpodobně
dojde k situaci, kdy to ústředí nastaví na sladění, a komu to nebude vyhovovat, vyřeší to mimořádným
sněmem. Závěrem je, že se na tom nikdy neshodneme. 

8. Různé

Miquik –  V  listopadu  nás  požádal  Miquik  o  pořádání  pod  krajem  Praha.  Podařilo  se  domluvit
dlouhodobější spolupráci.  Miquik má zájem uspořádat další ročník pod Prahou. Přihlašování částečně
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proběhlo, peníze byly zaúčtovány, Miquik by zrušen zásahem z ústředí. Na krajském účtu jsou peníze z
účastnických poplatků, které tam zůstanou do příštího ročníku. Žádné poplatky za rušení se neplatily.
Něco  stálo  účetnictví  a  od  ústředí  máme slíbeno,  že  je  nám tyto  náklady  pokryje.  Nějaké  věci  se
kupovaly a využijí se později. Zhruba v květnu se začne řešit, jak bude vypadat další ročník, a Praha by
mohla mít v týmu svého zástupce. Rádi bychom to pojali jako podporu roveringu v kraji.

Ursus – předběžně požádal o pořádání pod krajem. Nechť pošlou projekt, nikdo není proti.

Výjimky z absolvování střediskového minima pro Judit a Radima – Radim dokončí střediskové
minimum letos. Judit bude letos končit a nezvládá to z osobních a rodinných důvodů.

Usnesení 2022-3:

Krajská rada schvaluje výjimky z absolvování střediskového minima pro Prahu 4 a Prahu 8.
Návrh byl přijat. Pro: 9, Hlasovalo: 9 

Výjimka z absolvování střediskového minima pro Františka František by si minimum rád udělal,
ale nabídka, která byla mu nevyhovovala. Dá se to najít ve SkautISu nebo na kurzy.skaut.cz. Letos by
mohl být Naboso (Ostrava) a Propolis (Ústecko).

Usnesení 2022-4:

Krajská rada schvaluje výjimky z absolvování střediskového minima pro Prahu 3.
Návrh byl přijat. Pro: 9, Hlasovalo: 9 

Seznámení PRJ s usnesením o sporu o jméno “Trilobit” a otevření debaty – Na okrese Praha 4
byl dlouhodobý spor o jméno Trilobit mezi střediskem Trilobit a oddílem Trilobit ze střediska Praha 4.
ORJ Praha  4  schválila  osmi  hlasy  z  deseti  usnesení,  ve  kterém středisku  Blaník  zakazuje  používat
označení Trilobit pro jakýkoli oddíl či družinu. Zástupce Blaníku zaujala velká většina, kterou bylo toto
usnesení schváleno a zajímá se, jestli si PRJ myslí, že se jedná o systémový problém, který by se měl v
Junáku více řešit. Z diskuse na toto téma vyplynulo, že tento problém je ojedinělý, a i když v rámci
Prahy, někdy i okresu, fungují  jednotky se stejným názvem, obvykle s tím nemají problém. V tomto
konkrétním případě může být problematická místní blízkost. Zároveň se nejedná o problém, dokud to
někomu nezačne vadit.  Proto PRJ  nevidí  důvod pro vytváření systémového řešení, a domnívá se, že
řešení pouze formu specifického usnesení, pakliže to vadí některé ze stran, je na místě.

Medaile díků 

Usnesení 2022-5:

Krajská rada schvaluje udělení medaile díků pro Ondru Marka Šípka – Rexe.
Návrh byl přijat. Pro: 9, Hlasovalo: 9 

Poděkování – bylo zrušeno, byly už objednané dárečky, Tyto dárečky byly předány zdravotníkům, kteří
se  starají  o  nemocné  lidi  s  covidem  na  infekčním  oddělení  Bulovky  spolu  se  třemi  medovníky
a nealkoholickým šampaňským. Náhradní  poděkování by se mohlo spojit  s červnovým grilováním na
Křížku.

ZvaS – zatím beze zpráv

Registrace pro rok 2022 je založena.

Grantové období končí 30. dubna, vyúčtování se blíží.

Rádcovské akce – střediska Ostříž a Dvojka (Žirafa Střed) budou pořádat kurz od ledna 2022. Akce
budeme podporovat ať už z vlastních zdrojů nebo z dotací MŠMT. Byl problém s formuláři na žádosti, ale
na webu kraje Praha už je článek se správnými odkazy. 

Jmenování zpravodajů:

Dáša jmenuje Jakuba Hladíka – Arnyho zpravodaje pro akce a projekty.
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Dáša jmenuje Daniela Miškovského – Bublinu zpravodajem pro výchovu a vzdělávání.

Usnesení 2022-6:

Krajská rada schvaluje jmenování Jakuba Hladíka – Arnyho zpravodajem pro akce a projekty a  
Daniela Miškovského – Bubliny zpravodajem pro výchovu a vzdělávání.
Návrh byl přijat. Pro: 8, Hlasovalo: 8 

9. Kolečko okresů

Praha  2  –  Zrušili  ples,  nejbližší  akce  je  seminář  Trignis  -  první  víkend  v  březnu  (4.  -  6.  3.  2022)
v arcibiskupském gymnáziu na Náměstí  Míru.  V tuto  chvíli  mají  zaplněnou drtivou většinu kapacity,
a účastníci nejenže se přihlásili, ale i zaplatili. 

Praha 3 – Strašidla budou o víkendu 8. 1. 2022, budou bez veřejnosti, jen na jednom břehu Vltavy. Stále
chybí nějaká strašidla a pomocníci. František pošle výzvu do rady. Kostýmy vítají, ale jsou připraveni
dotyčného vybavit. Doufají, že na konci dubna budou moci uskutečnit okresní sraz. Budou připravovat
okresní ČK.

Praha 4 – Skauti z Modřan pekli pro nemocnice. Bratr Jiří Lukšíček - Rys dostal cenu paměti národa

Praha 5 – Kvůli covidu zrušili vánoční setkání. Středisku Mawadani Praha 5 dorekonstruovala klubovnu.
Budou tam dva záchody a kuchyňka. Krtek psala, že by tam mohli mít skladovací prostor pro krajské
věci. Dnes se koukali na stránky Praha 5 sobě, a narazili na zmínky o tom, že chtějí jeden objekt v
Prokopáku pro využití skautů. Zbýňa pošle odkaz a zjistí podrobnosti.

Praha 6 – Řeší roverské každoměsíční setkávání – naposled tam bylo 40 lidí. Řeší okresní setkání, které
bývá  v  dubnu  a  květnu  spolu  se  základními  koly  závodů.  Byl  podnět,  zda  se  hodláme  domluvit  s
magistrátem ohledně nárůstu cen energií. Dáša se na schůzce zeptá.

Praha 8 – Nic nemá.

Praha 9 – Zajímá je, jak to vypadá se závody, protože se toho na ně seskupilo víc, a covid to hrne před
nimi. Žádné problémy ani podněty nemají.

Praha 10 – Arny neví

KD – nic nového

Zapsala: Anežka Henychová Schválil: Dagmar Brabcová
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